
Протест срещу завод за изгаряне на отпадъци
Новини | Общество | на 10.03.2022 10:01 | от Рая Лечева

Защо говорим за това?

Жителите на село Върбовка край Павликени не искат да имат завод за изгаряне на отпадъци и организираха няколко протеста. В България завод
за изгаряне на боклук до момента няма.

Жителите на село Въбровка протестират.
Наблизо ще се строи завод за изгаряне на отпадъци. 

Внимание, опасност!

Хората от Върбовка започват да събират подписи. Към тях се присъединяват еколози, риболовци, хора на културата... 

Всички те казват, че построяването на завода е ужасна идея. Защо? 
 

1. Много от отпадъците са изкуствени материали, например пластмаса. Когато подобни материали горят, във въздуха се отделят отровни вещества.

Те могат да разболеят хората, които живеят наблизо. Да не говорим, че се трупат в атмосферата и с времето могат да разболеят всички!

2. Подобни заводи са направени да работят, без да спират. Това значи, че когато тукашният боклук свърши, ще трябва да се внася нов от чужбина.
Собственикът на завода ще забогатее (защото всички страни искат да се отърват от отпадъците си), като... унищожава българската природа.
Много подобни заводи в Европа вече затварят.

3. Близо до мястото има историческа крепост, която ще пострада. Така заводът ще попречи и на опазването на културното ни наследство.

4. Изгарянето на отпадъци е остарял метод за справянето с тях. Той има много недостатъци. Затова днес Европа се ориентира преди всичко към
тяхното преработване. Това се нарича "Кръгова икономика" и е част от приетата наскоро в Европейския съюз "Зелена сделка".

Всеки европеец изхвърля на година средно по 500 кг. отпадъци. Това е ужасно много!

Представи си как се натрупват с години. Няма да има къде да живеем! 

Изгарянето пък ще направи въздуха негоден за дишане.

Затова най-добрата идея е отпадъците да се преработват. От хартията да се прави нова хартия, от пластмасата - нови пластмасови изделия, от
метала - нови метални предмети... 

Българите изхвърлят средно на година по 400 кг. отпадъци на човек. Това е малко по-малко, но също е ужасно много. 

Освен това сме доста назад с преработването. А е толкова важно, за да запазим природата си чиста!

Да се върнем на хората в село Върбовка.

Първоначално държавните органи от местната инспекция по опазване на околната среда на специален съвет казаха, че няма да има вредно
въздействие върху околната среда. Но новият директор на инспекцията поиска повторно разглеждане на доклада на фирмата. 
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